Terms & Conditions

- Flexibility in your hands: Flexible Cancellation available when you book with US.
- A minimum length of stay of 3 (three) nights is required.
- Bookings are subject to availability.
- This offer does not include cost of transfers to/from the resort.
- Reservation must be guaranteed by a valid credit card at the time of booking. Credit card used for making the booking must be presented during check-in.
- Airport Transfers not included for stays 4 nights or less please contact hotel to arrange.
- Offer is not valid in conjunction with any other discount, offer or promotion.
- Offer is valid for new bookings only.
- Standard hotel policies apply.
- Rates are payable in local currency and are inclusive of tax, local fees and service charge.
- Jumeirah Hotels & Resorts reserves the right to change the terms and conditions without prior notice.
 - مرونة في متناولك: إلغاء حجز بكل مرونة متوفر عند الحجز لدينا.
 - يتطلّب العرض إقامة لمدة 3 (ثلاث) ليال على الأقل.
 - يخضع الحجز للتوافر.
 - ي المطار . لا يشمل العرض المواصلات من و إلى المطار .
- يجب ضمان الحجز عبر بطاقة ائتمان سارية الصلاحية عند القيام بالحجز. يجب إبراز نفس البطاقة التي استُخدمت للحجز عند تسجيل الدخول.
 - المواصلات من وإلى المطار غير مشمولة عند الإقامة لمدة 4 ليالٍ أو أقل، يرجى التواصل مع الفندق لتدبير
 - لا يسري العرض بالتزامن مع أي خصومات أو عروض أخرى. يسري العرض على الحجوزات الجديدة فقط.
 - - تُطبيق سياسات الفندق القياسية.
 - تُدفع الأسعار بالعملة المحلية وهي شاملة لرسوم الضرائب والرسوم المحلية ورسوم الخدمة.
 - تحتفظ فنادق ومنتجعات جميرا بحق تغيير الأحكام والشروط دون أي إشعار مسبق.